
Grundejerforeningen Thorshøjparken
17/11-2015

Til stede: Bente, Britta, Børge og Jens
Fraværende: Lars

Dagsorden

1 Økonnomi ved Bente
Alle brønde på Grundejerforeningens veje er oprenset, da der har været henvendelse
om oversvømmelse.
Legepladsen er efterset, reparationer er udført og lejepladsen har fået den
årlige godkendelse.
Fliser ved petanque-banen er rettet op af HP-anlæg & søn.

2 Gartneren skal til foråret beskære roserne og ahorntræerne ved stikvejene på
Apollovej.

3 Nabohjælp, der hjemtages priser på skilte til opstilling på vejene og mærkater
til de enkelte ejendomme. 
Der fremlægges forslag om nabohjælp og eventuelt  opstilling af skilte på næste 
generalforsamling.

4 Eventuelt
Der kommer et punkt vedr. fjernvarme på næste Generalforsamling.

Referatet godkendt af de tilstedværende.

 


